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Sēde sasaukta 2023.gada 27.jūlijā plkst.9.00 

Sēde atklāta 2023.gada 27.jūlijā plkst. 9.01 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 16 Bauskas novada domes deputāti: 

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, 

deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis 

Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš (attālināti), deputāte Laine Baha, deputāts Rihards 

Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs 

Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

Domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāte Līga Rimševica – ikgadējā atvaļinājumā 

deputāte Solveiga Lineja – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Bauskas novada pašvaldības SIA "Dzīvokļu 

komunālā saimniecība" valdes loceklis Andris Kalvāns, Bauskas novada pašvaldības SIA 

"Iecavas siltums" un SIA “Kūdrinieks” valdes loceklis Andis Kaspars, Izglītības nodaļas 

vadītāja Vija Ieleja, Izglītības nodaļas speciālistes Ilze Ērgle, Līga Kirilko, Kultūras nodaļas 

vadītāja Elīna Māla, vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Tūrisma informācijas centra 

vadītāja Inese Turkupole-Zilpure, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte 

Oļehnoviča, Bauskas novada pašvaldības policijas priekšnieks Broņislavs Ostrovskis, Bauskas 

apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciālisti Māris Šarķis, Aija Fridrihsone, 

Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, teritorijas plānotāja Dace Platonova, 

Bauskas novada pašvaldības SIA "Mūsu saimnieks" valdes loceklis Arvis Larionovs, vecākā 

dzīvokļu lietu speciāliste Sandra Kazāka, Bauskas novada pašvaldības SIA "Bauskas novada 

komunālserviss" valdes loceklis Dzintars Cāzers, Juridiskā un iepirkumu departamenta 

Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, ekonomiste Vita Grosberga, būvniecības 

speciāliste Laima Berga, būvinženiere Agita Eglinska, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, 

datorsistēmu un datortīklu galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, Iecavas apvienības 

pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma 

nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs Simanovičs, sabiedrisko 
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attiecību speciālisti Diāna Goldmane, Artūrs Dulbe, Bauskas novada sociālā dienesta vadītāja 

Dina Romanovska, Bauskas muzeja Vēstures nodaļas vadītājs Aigars Urtāns, pretendents 

Valles pamatskolas direktora amatam Jānis Viegliņš  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas lietvedības sekretāre Ligita Jukšinska. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora ziņojums. 

2. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

"Dzīvokļu komunālā saimniecība". 

3. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada kapitālsabiedrības SIA "Iecavas siltums" 

darbību 2022. gadā. 

4. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības SIA "Kūdrinieks" darbību 

2022. gadā. 

5. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA "Mūsu 

saimnieks" darbību 2022. Gadā. 

6. Par saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības 

pabalstiem" apstiprināšanu. 

7. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par transportlīdzekļa atzīšanu par 

ilgstoši atstātu uz ceļa vai par atmestu nolietotu transportlīdzekli" apstiprināšanu. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

9. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta 

saistošajos noteikumos Nr. 3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023. 

gadam"" apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

direktores Dagmāras Venclovas atbrīvošanu no amata. 

11. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības 

grupas sastāvā. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības dalību biedrībās. 

13. Par papildu finansējumu Viļa Plūdoņa muzeja ekspozīcijas izveidei. 

14. Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada   

administratīvajā teritorijā. 

15. Par  sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā. 

16. Par iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” reorganizāciju. 

17. Par iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” reorganizāciju. 

18. Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā “Tranzīta 

ielu Kalna un Zaļās ielas seguma atjaunošana”. 

19. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Iecavas apvienības pārvaldē. 

20. Par Bauskas novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas 2023.gada 23.maija lēmuma 

“Par atteikumu anulēt ziņas dzīvesvietas Laivu iela 12A, Bauska, Bauskas nov. 

deklarācijā L.M.” apstrīdēšanu. 

21. Par nekustamā īpašuma "Rāmas" Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības 

kadastra apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma projekta nodošanu publiskajai 
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apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

22. Par dzīvojamai mājai Imantas ielā 6, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 6”- 8, 

Rītausmas, Īslīces pag., Bauskas nov. Atsavināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 17”- 45, 

Rītausmas, Īslīces pag., Bauskas nov. Atsavināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Lieljanči 1”, Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

26. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Brunavišķi 2", 

Brunavišķi, Gailīšu pagastā. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kugrēni", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Virši” - 17, Gailīšu 

pagastā, Bauskas novadā atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-20, 

Uzvara, Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

30.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-29 

A, Uzvara, Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

31.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-1, 

Garoza, Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 29-3, 

Garoza, Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

33.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas 8-14, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – saimniecības telpu “Jumpravas 

4”-8, Jumprava, Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

35.  Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dārza iela 2", Mežotnes 

pagasts atsavināšanu. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Selgas", Mežotnes pagastā 

atsavināšanu. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Dimzukalns 2A/3", 

Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Strazdu iela 12/2", 

Zālītē, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 31, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 21, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 34, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Magoņu iela 37, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Lejaskrogs”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 omes  
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Domes priekšsēdētāja vietnieks informē, ka izskatīšanai domes sēdē iesniegti vēl trīs lēmuma 

projekti. Lūdz balsot par priekšlikumu: sēdes darba kārtības papildināšanu. 

 

 

Balsojums par papildu darba kārtības jautājumiem: 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš 

Cimermanis, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Papildināt darba kārtību ar 44., 45. un 46.punktu. 

 

 

 Papildu darba kārtība:  

44. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pamatskola" direktora iecelšanu 

amatā. 

45. Par investīciju projekta “Seguma maiņa objektā “Ceriņu ielas posms no Dārza ielas 

līdz Biržu ielai”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai. 

46. Par investīciju projekta “Seguma maiņa objektā “Bauskas pilsētas Biržu iela no Dārza 

ielas līdz Biržu 23”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora ziņojums. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, I.Pētersone, A.Mačeks, R.Melgailis, M.Cimermanis, M.Mediņš, 

I.Latviete) 

 

Ziņo: Ivars  Romānovs. 

Pašvaldības izpilddirektors informē par pašvaldības darba aktualitātēm. 

Izvērtējot finanšu departamenta sagatavoto budžeta izpildes rādītāju atskaiti par budžeta 

ieņēmumu un izdevumu posteņu izpildes rādītājus par pusgadu, secināts, ka budžets pildās 

sekmīgi.  

Notiek darbs dažāda veida komisijās un darba grupās. Noslēgusies izglītības iestāžu vadītāju 

profesionālās darbības novērtēšana. Izanalizējot vērtēšanas kritērijus, komisijā secināts, ka 

nākamajā izglītības iestāžu vadītāju profesionālās darbības izvērtēšanas periodā būtu maināma 

novērtējuma principu proporcionālā attiecība, nosakot iestādes vadītāja pašvērtējumam 25 

procentu, bet komisijas vērtējumam 75 procentu attiecību. Līdzšinējā kārtība noteica, ka iestādes 

vadītāja pašvērtējums un komisijas vērtējums ir līdzvērtīgi –  50 procenti.  Izglītības iestāžu 

vadītāji sevi vērtē dažādi, kā rezultātā dažkārt komisijas vērtējums bija augstāks.  
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Būtisks jautājums, kuram 15.septembrī noslēdzas izpildes termiņš, ir pašvaldības ielu un 

ceļu stāvokļa apsekošana un izvērtēšana.  Saņemta informācija no pašvaldības izpilddirektora 

vietnieka, ka visa novada teritorijas ceļi, izņemot Bauskas pilsētu, darba grupā ir apsekoti, 

uzsākta iegūtās informācijas apkopošana.  

Regulāri notiek kapitālsabiedrību reorganizācijas procesa vadības darba grupas sanāksmes. 

Aktuālākais šobrīd ir kapitālsabiedrību darbinieku informēšanas un novērtēšanas jautājums – 

darbinieku informēšana jāpabeidz 28.jūlijā,  darbinieku novērtēšanas termiņš ir 4.augusts.  

Turpinās darbs pie saistošo noteikumu dažādu projektu izstrādes. Viens no būtiskākiem 

jaunā likumdošanas regulējumiem ir saistošo noteikumu projekts par iedzīvotāju padomēm. 

Šomēnes notika tikšanās ar iniciatīvas grupas pārstāvjiem. Pēc tikšanās secināts, ka pašvaldībai 

jāiegulda liels informatīvs darbs iedzīvotāju ievirzē par iedzīvotāju padomju funkciju izpratni.  

Tiek gatavots saistošo noteikumu projekts “Par Bauskas novada mobilās lietotnes 

izmantošanas un personalizētās iedzīvotāja kartes izsniegšanas un lietošanas kārtību Bauskas  

novadā”, kā arī aktualizēti iepriekš skatītie un apstiprinātie, bet pēc jaunā likumdošanas 

regulējuma pārstrādājamie saistošie noteikumi par pašvaldības teritorijas kopšanu un būvju 

uzturēšanu.   

Šodienas ziņojumā nav iekļauta informācija par debitoru parādu apjomu, finanšu 

departaments sagatavojis šo pārskatu, bet pēc pārrunām ar vadību šī informācija varētu būt labāk 

strukturēta un sagatavota pārskatāmāk, visdrīzāk tā būs iekļauta 21.augusta deputātu tikšanās 

darba kārtībā. Šīs tikšanās laikā tiks prezentēta arī sagatavotā informācija par apvienību pārvalžu 

pusgada darba pārskata rādītājiem, kā arī kapitālsabiedrību iekšējā audita plāns. 

 Noslēgumā izpilddirektors atzīmē, ka 21.jūlijā notika pirmās apvienotā novada pašvaldības 

iestāžu darbinieku sporta spēles.  

G.Kalniņš jautā, pēc kāda principa  tika veikts darbinieku individuālais izvērtējums. 

I.Romānovs skaidro, ka šis process ir saistīts ar budžeta iespējām.  

Precīzu komentāru sniedz I.Latviete: lai aprēķinātu finansējumu katrai iestādei, tika ņemts 

vērā arī iestādei gada sākumā piešķirtais  finansējums algu izlīdzināšanai, kur bija noteikts 

ierobežojums 24 %.  Nākamajā solī tika aprēķināts finansējums individuālajām algām, ņemot 

vērā katrā iestādē konkrētā algu grupā konkrēto amata vienību skaitu un to algu pieaugumu, kas 

bija gada sākumā. Ja algu grupā jau gada sākumā piešķirtais finansējums pārsniedza 12 %, šai 

algu grupai papildus nauda netika aprēķināta. Tas nenozīmē, ka iestādes vadītājs, saņemot 

kopējo summu, šīs algu grupas darbiniekiem nedrīkstēja piešķirt papildu finansējumu. 

Finansējums tika aprēķināts ne tikai uz visu iestādi kopumā rēķinot, kāds bija darba algu fonda 

pieaugums gada sākumā, bet konkrēti izvērtējot katru algu grupu. Pirmajai algu grupai algu 

pieaugums bija 24 %, faktiski algu pieaugums šai grupai netika rēķināts. Tika ņemta vērā pašu 

iestāžu iniciatīva samazinot amata vienības, uz to rēķina iestādei tika aprēķināts papildu 

finansējums. 

A.Mačeks papildina, ka  algu paaugstinājums veikts pakāpeniski, lai paralēli varētu veikt arī 

citus saimnieciskus darbus. Ja ir nepieciešamība, šo jautājumu var pārrunāt deputātu tikšanās 

laikā 21.augustā un kopējo algu pieaugumu nodemonstrēt ar skaitļiem un piemēriem. 

I.Latviete piebilst, ka tikšanās ar četrām apvienību pārvaldēm notika vienlaicīgi, sniegta 

informācija pēc kādiem principiem tika veikti aprēķini.  

G.Kalniņš uzsver, ka šo jautājumu varētu izskatīt detalizēti ar piemēriem 21.augustā. Jautā 

par Vecsaules sporta zāles projektēšanu. 

I.Romānovs skaidro, ka projektēšanas darba uzdevums tika precizēts, darbs pie tā ir pabeigts 

un iesniegts vadītājiem, lai lemtu par jautājuma tālāku virzību. 

A.Mačeks papildina, ka tas tiks virzīts iepirkuma nodaļai. 

I.Pētersone aktualizē jautājumu par skolu tīkla sakārtošanu un skolēnu pārvadājumiem ar 

pašvaldības transportu. 

I.Romānovs: jaunie noteikumi par skolēnu pārvadājumiem projicēsies uz nākamo mācību 

gadu ar būtiskām pamatnostādņu izmaiņām. Šī gada skolēnu pārvadājumi tiks organizēti pēc 

pagājušā gada principa, ņemot vērā skolu tīkla izmaiņas. Kas attiecas uz jauno izstrādāto kārtību, 
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tad visi maršruti tiek skaņoti ar skolu direktoriem. Novada teritorija sadalīta maršrutu 

zonējumos, kas piesaistīta konkrētām izglītības iestādēm. Sākotnēji iecerētais princips – tuvākā 

izglītības iestāde – ne vienmēr ir īstenojams, papildus nāk būtisks aspekts par izglītojamo mācību 

programmu nodrošinājumu. 

A.Mačeks papildina, skolēnu pārvadājumu maršruti jāsalāgo ar sabiedriskā transporta 

kursēšanas grafiku.  

I.Pētersone jautā, līdz kuram laikam ar  maršrutu katrai konkrētai skolai tiks iepazīstināti 

skolu direktori un vecāki. Arī vecākiem šī loģistika ir būtiska. Un turpina, ka darba grupai, kura 

veic  pašvaldības ceļu apsekojumu, jāņem vērā viens no būtiskiem aspektiem, un tā ir skolēnu 

pārvadāšana. Lai varētu virzīt jautājumu par transportu un ceļiem, tuvākajā laikā ir jāpieņem 

lēmums par skolu tīklu turpmākiem 3-5 gadiem. Administrācija ir prezentējusi esošo situāciju, 

bet nekādi lēmumi nav pieņemti. Varbūt līdz novembrim varētu tikt skaidrībā. 

A.Mačeks skaidro, ka 26.jūlijā iepazinušies ar Izglītības un zinātnes ministrijas ziņojumu. 

Tiekoties ar ministrijas pārstāvjiem pašvaldības ieteikumi nav sadzirdēti. Ministre norādījusi, ka 

problēma, ko darīt ar slēgtajām skolām, ir pašvaldības funkcija. Ministrijas ziņojumā norādīts, ka 

pie divām lielākajām Bauskas novada skolām – Bauskas valsts ģimnāzijas un Bauskas 

2.viduskolas jāceļ piebūves, ar aprēķinātu provizorisko naudas izteiksmi. Pašvaldība uz šāda 

redzējuma pamata negrasās pieņemt nekādu lēmumu. Turpināsies sarunas. Izglītības un zinātnes 

ministrijai nav nekāda pamatojuma, ka kvalitāte lielajās skolās ir labāka nekā mazajās. 

G.Kalniņš ierosina nākamajā Izglītības, kultūras un sporta komitejā sagatavot informāciju 

par izglītības kvalitāti novada skolās. 

A.Mačeks izglītības nodaļai pieprasīta informācija dažādos griezumos par eksāmenu 

rezultātiem, bet tā vēl nav pieejama. 

M.Mediņš precizē, ka darba grupa, kas vērtē pašvaldības ceļus, nav apsekojusi Bauskas 

apvienības pārvaldes ceļus, nav saprotams vilcināšanās iemesls. 

I.Romānovs pieņem zināšanai šo precizējumu. 

R.Melgailis interesējas par sporta darba organizatoru trūkumu daudzās apvienību pārvaldēs. 

I.Romānovs atbild, ka jautājums ir vairākkārtīgi aktualizēts, vadītāju attieksme pret sporta 

lietām ir atšķirīga, tas ir pilnveidojams un uzlabojams. Tas projicējas uz jautājumu par kadru 

piesaisti sporta darba organizēšanai. 

A.Mačeks skaidro, ka, pārrunājot šo jautājumu ar jaunatnes nodaļas speciālistiem, secināts, 

ka jāmēģina atrast modelis, kāds veiksmīgi darbotos apvienību pārvaldēs. 

M.Cimermanis lūdz noteikt novada ceļu apsekojuma pabeigšanas konkrētu datumu. Norāda, 

ka ceļu tīkla sakārtojums ir svarīgs arī uzņēmējdarbībai. Lūdz plānojumā norādīt arī novada 

lielākos darba devējus. 

I.Romānovs atbild, ka tas ir 15.septembris. 

M.Cimermanis jautā par izglītības iestāžu darba vērtējumā noteiktajiem stratēģiskajiem 

mērķiem, kādā veidā tie tiek noteikti un kurā vietā tie ir redzami. Runājot par skolu tīkla 

sakārtošanu, būtu nepieciešama atsevišķa sanāksme. 

I.Romānovs atbild, ka darba grupā tika vērtēti iepriekš izvirzītie mērķi vadītājiem, tie ir 

noprotokolēti un piefiksēti. Ar tiem var iepazīties Izglītības nodaļā. 

J.Dūmiņš izmanto iespēju un izsaka pateicību visiem iesaistītajiem dalībniekiem, kolektīvu 

vadītājiem un Kultūras nodaļas vadītājai Dziesmu svētku sagatavošanā un norises laikā. 

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

2.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA "Dzīvokļu 

komunālā saimniecība". 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē, lūdz 

pašvaldības izpilddirektoram sniegt koncentrētu ziņojumu par visām četrām kapitālsabiedrībām 

kopumā. 

I.Romānovs sniedz īsu ziņojumu par četru kapitālsabiedrību darbību 2022.gadā, atzīmē,  ka 

ir lietas, kas kopīgas visām kapitālsabiedrībām. Visās 2022.gadā ir notikušas valdes locekļu 

maiņas, visas pārdzīvojušas energoresursu cenu pieaugumu, kas ir atstājis ietekmi uz 

saimnieciski finansiālo darbību. Individuāli katrā kapitālsabiedrībā finanšu rādītāji ir atšķirīgi. 

Informācija pievienotajos materiālos ir redzama. Darbības efektivitātes rādītāji  ir atšķirīgi, 

Pārrunājot gada pārskatu sapulcēs ar zvērinātu revidentu piedalīšanos, visās kapitālsabiedrībās 

aktualizēts jautājums par darbu ar debitoru parādiem. Jaunais kapitālsabiedrību pārvaldības 

modelis ļaus strādāt optimālāk un parādu administrēšanas darbs viennozīmīgi tiks uzlabots. 

L.Baha atgādina, ka iepriekš lūgusi iekļaut ziņojumā jautājumu par uzņēmumu projektu 

saistībām un termiņiem. Kapitālsabiedrībām iepriekšējos gados ir realizēti vairāki Eiropas 

savienības projekti, kas noslēgušies. Informācija nav pievienota.  

I.Romānovs atzīmē, ka jautājumi ir apzināti, atbildes tiks prezentētas 21.augustā deputātu 

tikšanās laikā. 

Vairāk jautājumu nav, informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

3.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada kapitālsabiedrības SIA "Iecavas siltums" 

darbību 2022.gadā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

4.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības SIA "Kūdrinieks" darbību 2022. 

gadā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

5.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA "Mūsu 

saimnieks" darbību 2022.gadā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, informācija pieņemta zināšanai. 

 

6.p. 
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Par saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem" 

apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Saistošie noteikumi izskatīti Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Komiteju sēdēs izteiktie ierosinājumi ņemti vērā un iestrādāti noteikumos. Jautā, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 304 "Par saistošo noteikumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības sociālās palīdzības pabalstiem" 

apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par transportlīdzekļa atzīšanu par ilgstoši 

atstātu uz ceļa vai par atmestu nolietotu transportlīdzekli" apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Saistošie noteikumi izskatīti Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 305 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par transportlīdzekļa atzīšanu par ilgstoši atstātu 
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uz ceļa vai par atmestu nolietotu transportlīdzekli" 

apstiprināšanu". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Grozījumi noteikumos izskatīti un atbalstīti  Izglītības, kultūras un sporta komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdē. Jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 306 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 “Bauskas 

novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”". 

 

 

9.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta 

saistošajos noteikumos Nr. 3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023. gadam"" 

apstiprināšanu. 

 

(A.Mačeks, S.Oļehnoviča) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks un Sarmīte Oļehnoviča. 

Grozījumi saistošajos noteikumos izskatīti un atbalstīti Finanšu komitejas sēdē. Lūdz 

S.Oļehnovičai sniegt īsu ziņojumu. 

S.Oļehnoviča: pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumu palielinājums tiek plānots par 412 613 

euro, izdevumu palielinājums par 917 774 euro, precizēts ziedojumu un dāvinājumu budžets 

palielinot ieņēmumus un izdevumus par 1180 euro atbilstoši saņemtajam finansējumam. 

Pievienotajā paskaidrojuma rakstā norādītas atsevišķas pozīcijas, kurās šie grozījumi ir izdarīti.  

Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 
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Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 307 "Par saistošo noteikumu "Grozījumi 

Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta saistošajos 

noteikumos Nr. 3 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam"" apstiprināšanu". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

direktores Dagmāras Venclovas atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Sagatavots lēmuma projekts par vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” 

direktores atbrīvošanu no darba. Lēmuma projekta preambulā aprakstītas visas izpildvaras 

rīcības, kas izrietēja no 2023.gada 27.aprīļa pieņemtā Bauskas novada domes lēmuma “Par 

Stelpes sākumskolas reorganizāciju”. Šī gada jūlijā direktore informēta par darba tiesisko 

attiecību pārtraukšanu ar 2023. gada 31.augustu. Tika izteikts piedāvājums turpināt darbu Valles 

pamatskolas direktora amatā, šis piedāvājums tika noraidīts. Sagatavots lēmuma projekts par 

Stelpes sākumskolas direktores atbrīvošanu no darba ar 2023.gada 31.augustu. 

G.Kalniņš: darba attiecību pārtraukšana saistīta ar šīs iestādes likvidēšanu. Ņemot vērā 

direktores ilgo darba stāžu, vai ir paredzēta vienošanās par darba likumā paredzētās 

kompensācijas izmaksāšanu. 

I.Romānovs atbild, ka lēmuma projekta tiesiskais pamats ir darba attiecību izbeigšana, kas 

balstās uz konkrētiem darba likuma pantiem. 

R.Melgailis norāda, ka nav korekti pieminēt piedāvājumu strādāt Valles pamatskolā, jo uz šo 

amata vietu tāpat tiktu rīkots konkurss.  

I.Romānovs atbild, ka tāds piedāvājums tika sagatavots un izteikts kopā ar paziņojumu par 

darba attiecību tiesisko pārtraukšanu. Direktore to ir izvērtējusi un sniegusi negatīvu atbildi. 

E.Grigorjeva precizē, ka direktorei uz rīkojuma pamata tiks izmaksātas visas kompensācijas, 

kas pienākas šajā gadījumā. Šis lēmuma projekts ir tikai par atbrīvošanu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Mārtiņš Cimermanis, Mārtiņš Mediņš) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 308 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes “Stelpes sākumskola” direktores 

Dagmāras Venclovas atbrīvošanu no amata". 

 

 

11.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāvā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Sociālās un veselības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 309 "Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāvā". 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības dalību biedrībās. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 310 "Par Bauskas novada pašvaldības 

dalību biedrībās". 

 

 

13.p. 

Par papildu finansējumu Viļa Plūdoņa muzeja ekspozīcijas izveidei. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Lēmuma projekts precizēts, finansējums mūrīša 

pabeigšanai atrasts no ietaupījuma. Papildu finansējums 5950 euro nepieciešams Viļa Plūdoņa 

muzeja ekspozīcijas izveidei. Jautā, vai ir vēl kas ziņojams? 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 311 "Par papildu finansējumu Viļa 

Plūdoņa muzeja ekspozīcijas izveidei". 

 

 

14.p. 

Par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts skatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Guntis Kalniņš) 
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"atturas" -  1 (Laine Baha) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 312 "Par sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā". 

 

 

15.p. 

Par sabiedrisko siltumapgādes pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"atturas" -  1 (Laine Baha) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 313 "Par sabiedrisko siltumapgādes 

pakalpojumu sniegšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā". 

 

 

16.p. 

Par iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” reorganizāciju. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 314 "Par iestādes “Bauskas apvienības 

pārvalde” reorganizāciju". 

 

 

17.p. 

Par iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” reorganizāciju. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 315 "Par iestādes “Rundāles apvienības 

pārvalde” reorganizāciju". 

 

 

18.p. 

Par pašvaldības līdzdalību un līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā “Tranzīta ielu 

Kalna un Zaļās ielas seguma atjaunošana”. 

 

(A.Mačeks, A.Eglinska,J.Krievs, L.Baha, G.Kalniņš, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Pievienoti dokumenti, kas sagatavoti saskaņā ar Ministru kabineta norādēm un iesniedzami 

Satiksmes ministrijā līdz 1.augustam. Paredzēts veikt tranzīta – Kalna un Zaļās – ielu remontu 

aptuveni trīs kilometru garumā. Projekta īstenošanas laikā paredzēts atjaunot ielu segumu no 

Mēmeles tilta Kalna ielā līdz Bauskas robežai Zaļā ielā. Plānota caurteku un konstrukciju 

nomaiņa un tīrīšana, brauktuvju apmaļu izbūve, aku vāku sakārtošana un citi darbi. 

I.Pētersone izsaka ierosinājumu sabiedrisko attiecību speciālistiem sagatavot plašāku un 

izvērstāku skaidrojumu, jo ir ļoti liela rezonanse pēc jautājuma skatīšanas Finanšu komitejā 

portālā “Bauskas Dzīve”. 

J.Krievs izsaka iebildumu, ka jau Finanšu komitejas sēdē norādījis par veicamo darbu tāmi, 

kas sagatavota pēc 2012.gada ceļa specifikācijas. Otrkārt, izsaka neizpratni, kāpēc jāatņem 2,5 

miljonu finansējums novada apvienību pārvaldēm, lai visas Eiropas transports brauktu caur 
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Bausku? Lēmuma projektu neatbalstīs. Finanšu komitejā tika runāts par četriem miljoniem euro, 

tagad izmaksas jau ir gandrīz pieci miljoni euro. Jautā, kur radās klāt miljons?  

A.Mačeks skaidro, ka pie šī strādā projektētāji, paralēli veic darbu izpēti. Ja nebūs lielāka 

valsts finansējuma un atbalsta, šo projektu var nerealizēt. 

G.Kalniņš norāda, ja projektēšanā būs sadārdzinājumi un būvniecības iepirkums, vai 

sadārdzinājums būs uz pašvaldības rēķina? Tad jau tie vairs nebūs 50 %. 

A.Mačeks: jā.  

L.Bahai jautājums  pie būvniecības koptāmes – kā ir radies šis viena miljona palielinājums? 

Norāda, ka pie būvniecības koptāmēs vēl tiek rēķināti  virsizdevumi, peļņa, iespējams, ka vēl 

nāks klāt 20 %. 

A.Eglinska skaidro, ka Vides un attīstības komitejā tika sagatavota tāme, lai vispār būtu 

redzami veicamie darbi. Pēc veicamajiem darbiem, kas ir seguma atjaunošana, vidēji pieliekot 

klāt aku atjaunošanas izmaksas un lokālās vietās pamatnes pastiprināšanu pēc 2014.gadā 

sagatavotās tāmes. Paralēli tika veikta paskaidrojuma raksta izstrāde seguma atjaunošanai. 

Šobrīd seguma atjaunošanas darbi sagatavoti vienā tāmē pēc šī brīža indikatīvajām izmaksām. 

Sagatavota precīza veicamo darbu tāme. Tā radās šī viena miljona euro starpība. Izmaksas varētu 

būt vēl lielākas, visu noteiks iepirkums, šobrīd to precīzi nevar noteikt. Darba aizsardzības 

izdevumus un virsizdevumus varēs paredzēt tad, kad tiks veikts iepirkums. Šobrīd var runāt tikai 

par provizoriskām izmaksām. 

A.Mačeks: tikai nākošajā gadā būs zināms, vai būs pieejams valsts atbalsts. MK noteikumos 

teikts, ka pieteikumi tranzīta ielu atjaunošanai iesniedzami līdz katra gada 1.augustam Satiksmes 

ministrijā izvērtēšanai. Ir uzsāktas plānotas  sarunas par savstarpējo sadali, mēģinās panākt 75 % 

valsts atbalstu.  

G.Kalniņš vēlas precizēt, vai par šo lēmuma projektu vēl tiks lemts, jo  lēmuma 3.punktā 

noteikts, ka  projekta apstiprināšanas gadījumā jānodrošina 50 % līdzfinansējums no 2024.gada 

pašvaldības budžeta līdzekļiem. 

A.Mačeks: ar šo mēs darām zināmu, vai gribam sakārtot šo ielu vai negribam. 

V.Čačs rosina, ka, veicot tik apjomīgu ielu remontu, varētu arī nomainīt ielu apgaismojuma 

lampas, jo apgaismojums deg cauru diennakti. 

A.Mačeks paskaidro, ka visu lampu maiņa ir paredzēta kopēja projekta ietvaros. Šajā 

gadījumā jāvēršas pie apsaimniekotāja SIA “Kvēle”. 

M.Cimermanis uzskata, ka šis jautājums jāpārrunā ar drošības struktūrām, jo pa šo ielu 

notiek intensīvi militārās tehnikas pārvadājumi. Ja reāli kaut kas tiek darīts, vai nevarētu plānot 

gājēju tuneli? 

A.Mačeks norāda, ka primāri tomēr būtu panākt apvedceļa izbūvi.  

Jautājumu vairāk nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra Pētersone, Inita Nagņibeda) 

"pret" -  
4 (Vilnis Gailums, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Jānis 

Siugalis) 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 316 "Par pašvaldības līdzdalību un 

līdzfinansējuma daļas pieejamību projektā “Tranzīta ielu 

Kalna un Zaļās ielas seguma atjaunošana”". 
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19.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Iecavas apvienības pārvaldē. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Ināra Pētersone) 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 317 "Par atsavināšanas līdzekļu 

izlietojumu Iecavas apvienības pārvaldē". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Dzīvokļu komisijas 2023.gada 23.maija lēmuma “Par 

atteikumu anulēt ziņas dzīvesvietas Laivu iela 12A, Bauska, Bauskas nov. deklarācijā L. 

M.” apstrīdēšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē, tika uzklausīti gan pašvaldības 

argumenti, gan apstrīdētāja iebildumi. Finanšu komitejā pieņemts lēmums, ka pašvaldības 

Dzīvokļu komisija ir rīkojusies likumīgi. Jautā, vai nepieciešams ziņojums?. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Jānis Dūmiņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 318 "Par Bauskas novada pašvaldības 

Dzīvokļu komisijas 2023.gada 23.maija lēmuma “Par 

atteikumu anulēt ziņas dzīvesvietas Laivu iela 12A, Bauska, 
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Bauskas nov. deklarācijā L.M.” apstrīdēšanu". 

 

 

21.p. 

Par nekustamā īpašuma "Rāmas" Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības 

kadastra apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma projekta nodošanu publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 319 "Par nekustamā īpašuma "Rāmas" 

Iecavas pagastā, Bauskas novadā (zemes vienības kadastra 

apzīmējums 4064 002 0333) detālplānojuma projekta 

nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai". 

 

 

22.p. 

Par dzīvojamai mājai Imantas ielā 6, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 320 "Par dzīvojamai mājai Imantas ielā 

6, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 6”- 8, 

Rītausmas, Īslīces pag., Bauskas nov. atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 321 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 6”- 8, Rītausmas, 

Īslīces pag., Bauskas nov. atsavināšanu". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 17”- 45, 

Rītausmas, Īslīces pag., Bauskas nov. atsavināšanu. 

 

 (A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 322 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa „Lauktehnika 17”- 45, 

Rītausmas, Īslīces pag., Bauskas nov. atsavināšanu". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Lieljanči 1”, Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai.  

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 323 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma „Lieljanči 1”, Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Brunavišķi 2", 

Brunavišķi, Gailīšu pagastā. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 324 "Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu "Brunavišķi 2", Brunavišķi, 

Gailīšu pagastā". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kugrēni", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 325 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Kugrēni", Gailīšu pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Virši” - 17, Gailīšu 

pagastā, Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 
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Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 326 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Virši” - 17, Gailīšu pagastā, 

Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-20, 

Uzvara, Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 327 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-20, Uzvara, 

Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-29 A, 

Uzvara, Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 328 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Uzvaras iela 10-29 A, Uzvara, 

Gailīšu pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-1, Garoza, 

Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 329 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-1, Garoza, 

Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 29-3, Garoza, 

Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 330 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 29-3, Garoza, 

Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas 8-14, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 331 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas 8-14, Garoza, Mežotnes 

pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – saimniecības telpu “Jumpravas 4”-

8, Jumprava, Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 
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Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 332 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma – saimniecības telpu “Jumpravas 4”-8, 

Jumprava, Mežotnes pagastā Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dārza iela 2", Mežotnes pagasts 

atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 333 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Dārza iela 2", Mežotnes pagasts 

atsavināšanu". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Selgas", Mežotnes pagastā 

atsavināšanu. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 334 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Selgas", Mežotnes pagastā atsavināšanu". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Dimzukalns 2A/3", 

Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 335 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Dimzukalns 2A/3", 

Dimzukalnā, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Strazdu iela 12/2", Zālītē, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 
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Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 336 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Strazdu iela 12/2", Zālītē, 

Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 31, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 337 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 31, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 21, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 
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Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 338 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 21, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 34, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 339 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 34, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Magoņu iela 37, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
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(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 340 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Magoņu iela 37, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Lejaskrogs”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: Aivars Mačeks. 

Lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra Pētersone, Jānis 

Siugalis, Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 341 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Lejaskrogs”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Valles pamatskola" direktora iecelšanu amatā. 

 



29 

 

(I.Romānovs, J.Viegliņš, L.Baha, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Sagatavots lēmuma projekts par iestādes “Valles pamatskola” direktora iecelšanu amatā. 

Izvērtējot pretendentu atbilstību komisija atzina Jāni Viegliņu par piemērotāko kandidātu, ieceļot 

direktora amatā ar šī gada 25.augustu. 

J.Viegliņš apliecina gatavību ieņemt direktora amatu. Savā uzrunā atzīmē, ka pats ir 

uzaudzis un absolvējis Valles vidusskolu. Pēc tam strādājis Valles pamatskolā par sociālo zinību 

skolotāju. Bijis Šķibes pamatskolas direktors. Kopš 2015.gada ir pārdošanas vadības pasniedzējs 

Biznesa vadības koledžā 2014.gadā dibinājis un joprojām vada SIA “Pārdošanas skola”. 

Valles pamatskolas labā iecerēts palielināt skolēnu skaitu, pacelt mācību procesa kvalitāti un 

vairot skolēnos, pedagogos un Valles iedzīvotājos ticību šai vietai.  

G.Kalniņš jautā par stratēģisko redzējumu – kā izdosies palielināt bērnu skaitu? 

J.Viegliņš atbild, ka katrā sabiedrībā ir cilvēki-magnēti, kuri piesaista kopienas uzmanību. 

Strādājot Šķibes pamatskolā gada laikā izdevās piesaistīt plus 15 % bērnu, nodrošinot bērnu 

skaita kāpumu skolā no 132 uz 157. Valles pamatskolas apkārtnē nav nevienas citas skolas. Ja 

tiek virzīts bērncentrēts mācību process, pieļauj domu, ka bērni no citām mācību iestādēm varētu 

apgūt mācības Valles pamatskolā. 

M.Cimermanis jautā par galvenajiem  izglītības kvalitātes kritērijiem. 

J.Viegliņš atbild, ka ilgtermiņā iecerēts nodrošināt skolā prakses vietas bērniem vasarā, var  

organizēt sporta nometnes. Svarīgs bērnu skaits, iesaistīšanās sabiedrībā, skola ir milzīgs centrs 

un ļoti svarīga ir sasaiste ar sabiedrību. 

L.Baha: strādājat trīs vietās, vai skolas darbā darbosieties simtprocentīgi? 

J.Viegliņš atbild, ka darbi ir apvienojami un izglītības kvalitāte no tā necietīs. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 342 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Valles pamatskola" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

45.p. 

Par investīciju projekta “Seguma maiņa objektā “Ceriņu ielas posms no Dārza ielas līdz 

Biržu ielai”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

 

(J.Kalinka, A.Mačeks) 

 

Ziņo: Jolanta Kalinka. 

Sagatavots lēmuma projekts par investīciju projekta iesniegšanu aizņēmumu projekta 

īstenošanai. 
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Projekta mērķis ir uzlabot un nodrošināt pilnvērtīgu satiksmes drošību atbilstoši satiksmes 

intensitātei. Paredzēts atjaunot asfalta un šķembu pamata kārtu segumu 185 metru trases garumā. 

Paredzēts veikt lietus ūdens slēgta tipa atvades tīkla izbūvi 285 metru garumā, un veikt 

inženiertīklu aizsardzības pasākumus, ceļa aprīkojuma uzstādīšanu un labiekārtošanu. Šim 

investīciju projektam veiktas iepirkuma procedūras. Kopējās būvdarbu izmaksas ir 278 720,66 

euro, būvuzraudzības kopējās izmaksas 3 637,26 euro, autoruzraudzības izmaksas plānotas līdz 

2000 euro. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 343 "Par investīciju projekta “Seguma 

maiņa objektā “Ceriņu ielas posms no Dārza ielas līdz Biržu 

ielai”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un aizņēmumu 

projekta īstenošanai". 

 

 

46.p. 

Par investīciju projekta “Seguma maiņa objektā “Bauskas pilsētas Biržu iela no Dārza 

ielas līdz Biržu 23”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai. 

 

(J.Kalinka) 

 

Ziņo: Jolanta Kalinka. 

Projekta mērķis ir uzlabot ceļa kvalitāti un  drošu satiksmes kustības līmeni ielas satiksmes 

uzlabošanai. Projekta ietvaros paredzēta brauktuves ceļa segas izbūve atjaunojot šķembu pamata 

kārtu un asfalta segumu 551 metra garumā, ūdens atvades tīkla un sadzīves kanalizācijas tīkla 

izbūvi, esošā inženiertīkla aizsardzības pasākumus, ceļa aprīkojuma uzstādīšanu un 

labiekārtošanu. Projektam veiktas iepirkuma procedūras. Būvdarbu izmaksas ir 550 449,23 euro, 

autoruzraudzības izmaksas 1 089 euro, būvuzraudzības izmaksas 4 226,53 euro. Projektu 

paredzēts īstenot līdz 2024.gada beigām. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 344 "Par investīciju projekta “Seguma 

maiņa objektā “Bauskas pilsētas Biržu iela no Dārza ielas līdz 

Biržu 23”, Bauskā, Bauskas novadā” iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta īstenošanai". 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 27.jūlijā plkst. 11.45. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 73 lp. 

2. 27.07.2023. saistošie noteikumi Nr.12 un paskaidrojuma raksts uz 9 lp. 

3. 27.07.2023. saistošie noteikumi Nr.13 un paskaidrojuma raksts uz 4 lp. 

4. 27.07.2023. saistošie noteikumi Nr.14 un paskaidrojuma raksts uz 37 lp. 

5. 27.07.2023. noteikumi Nr.6 uz 6 lp. 

6. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība uz 7 

lp. 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ligita Jukšinska 


